
Občanovo pismo
Tovariš urednik!

Javno vprašujem, kaj misli ukreniti republiški sklad za
ceste glede ureditve Smartinske ceste in šentjakobskega

. mostu čez Savo.
Delavci, ki se dnevno vozimo po tej cesti, namreč ne mo-

remo razumeti, zakaj je ta del vpadnice tako zanemarjen, da
ne govorimo o mostovih, ki kažejo naravnost kriminalno
stanje. Tudi javna razsvetljava na tej cesti sveti, kadar pač
sveti!

Mostove pa so verjetno gradili še za cesarja Franca Jožefa,
a samo za vprežna vozila, ne pa za tak promet kot je sedaj!

Verjetno prizadeti čakajo, da se bo zgodila kaka večja
nesreča, saj se zadnji manjši most že tako rekoč pogreza.

Vsem, ki se vozimo dnevno na delo, gotovo ne bo vseeno,
ko bo nekega dne cesta zaprta. Morda pa se bomo čez Savo
celo vozili z brodom - kakor pred sto leti? !

JAKOB DIMNIK,
Cesta na BrinoVe 7,

Ljubljana-Polje
ODGOVOR REPUBHŠKEGA CESTNEGA SKLADA

Za rekonstrukcijo Šmartinske ceste Šentjakob-Domžale
je doslej zagotovljenih 300 milijonov starih dinarjev. S temi
sredstvi bi cestišče razširiJi in uredili na najboJj kritičnih
odsekih. V letu 1973 bi za ta deJa porabili 100 milijoaov
starih diriarjev, ostalo pa postopoma po načrtu vse do leta
1975.

Za Šentjakobski most je zagotovljenih 605 milijonov sta-
rih dinarjev, z deli pa bodo predvidoma pričeli prihodnje
leto.


